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Abstract

An Android application for predicting the traction performance of agricultural tractors; it
is based on several theoretical and empirical models of several researchers such as
Wismer Luth, Bekker and Brixius. It has a database which contains all the tractors
available and used by Algerian farmers. The program was written in the Kotlin
programming language.

The application helps researchers to determine the relative importance of many factors
affecting field performance of tractors without conducting expensive, as well as time
consuming, field tests. It also helps researchers and manufacturers to improve the
tractor performance by comparing and analyzing various parameters that influence
tractor performance and on a Smartphone is more practical than on a computer.

Key words: Tractors, Prediction model, Traction performance, Android app.

Résumé

Une application Android de prédiction des performances de traction des tracteurs
agricoles ; il est basé sur plusieurs modeles théoriques et empiriques de plusieurs
chercheurs tels que Wismer Luth, Bekker et Brixius. Il dispose d'une base de données
qui contient tous les tracteurs disponibles et utilisés par les agriculteurs algériens. Le
programme a été écrit dans le langage de programmation Kotlin.

L'application aide les chercheurs a déterminer l'importance relative de nombreux
facteurs affectant les performances sur le terrain des tracteurs sans effectuer des tests
sur le terrain co(teux et chronophages. Il aide également les chercheurs et les fabricants
a améliorer les performances du tracteur en comparant et en analysant divers
parameétres qui influencent les performances du tracteur et sur un Smartphone est plus
pratique que sur un ordinateur.

Mots clés: Tracteurs, Modele de prédiction, Performance de traction, application
Android.




